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                W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 4 maja 2022 r.  w sprawie pomalowania 

klatki schodowej położonej przy ul. 17 Lipca 8 uprzejmie informuję, że Wspólnota Mieszkaniowa na 

dorocznym zebraniu nie podjęła decyzji o malowaniu klatki, ponieważ nie posiada wystarczających 

środków finansowych na przeprowadzenie prac. Niemniej Wspólnota Mieszkaniowa podjęła uchwałę 

zwiększającą stawkę funduszu remontowego od kwietnia 2022r. aby przeprowadzić w latach kolejnych  

pilne prace remontowe. Obecnie zabezpieczono części mansardowe przed zanieczyszczeniami od 

gołębi.  

W celu zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom na przedmiotowej wspólnocie należy  

w pierwszej kolejności dokończyć remont głowic kominowych. Jak zostało ujęte w poprzedniej 

korespondencji Zarządca będzie monitorował możliwość odświeżenia klatki schodowej  

oraz przejazdu w ramach posiadanych przez przedmiotową wspólnotę środków finansowych. 
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